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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med tillägg av två punkter under § 6
Övriga frågor.
Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden
onsdagen den 8 juni.
Protokollet från rådets sammanträde den 16 maj 2022 anmäldes
och lades till handlingarna.

§ 2 Besök Sara Wrethed, avdelningschef avdelningen
för stadsutveckling
Sara Wrethed besöker rådet.
Sara presenterar och för dialog med rådet kring följande:

- presentation av avdelningen
avdelningens olika ansvarsområden
stadsdelsfakta
arbete med trygghet
statistik; hur tillgänglig statistik används som underlag i
avdelningens arbete
sommaraktiviteter på stadsdelsområdets olika torg.

Broschyren Torgsommar delades ut.
Rådet tackade Sara för den fina presentationen och besöket.

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 juni
Ärende nr 5: Klimatsmarta Farstabor!
Svar på skrivelsefrån S och V
FAR 2022/300
Rådet lämnar delade synpunkter i ärendet.
Delar av rådet menar att det i första hand är ett politiskt förslag
och avstår därför från att lämna synpunkter på hur förslaget ska
hanteras.
Andra delar av rådet anser att stadsdelsnämnden borde ta detta
som ett pilotförslag och följa den skrivelse som tagits fram.

Ärende nr 11: Årsrapport 2021för Farsta stadsdelsnämnd
Yttrande till Stadsrevisionen
FAR 2022/236
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Justerarnas signaturer
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Ärende nr 12: Handlingsplanför en långsiktig utveckling av
tolktjänstenför döva, hörselskadade och personer med
dövblindhet (SOU 2022.11)
Remissfrån kommunstyrelsen
FAR 2022/385
Pensionärsrådet anser att nämndens råd för funktionshinderfrågor
primärt är det råd som lämnar eventuella synpunkter. Rådet för
funktionshinderfrågor tar del av ärendet den 7 juni.
Pensionärsrådet ställer sig bakom de eventuella synpunkter som
framförs då.

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

Beställarenheten
• Har deltagit i kvalitetsutmärkelsen

Återkoppling väntas, förmodligen efter sommaren.
• HBTQI-diplomering under året.
• Registrering av avslagsbeslut.
• Utredningsverktyg som används av biståndshandläggare

vid utredning.

Årsrapport
Dialog mellan förvaltningen och rådet om revisorernas
rekommendationer till nämnden om hur dessa hanteras och följs
upp.

Sommarlunch
Den 9 juni klockan 11 :30 är pensionärsrådet och rådet för
funktionshinderfrågor inbjudna till sommarlunch på
Kristinahuset, Sköndal.

Samverkansmöte mellan Hälso- och sjukvårdsförvaltningen
och de kommunala pensionärsråden
Mötesanteckningar från samverkansmötet den 13 maj kommer att
skickas ut per e-post till pensionärsrådet.

Justerarnas signaturer
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§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

§ 6 Övriga frågor

Smarta lås
Förvaltningen återkopplar ett svar från äldreförvaltningen om en
tidigare inträffad incident som togs upp på föregående
sammanträde.

Återstående frågor från rådet:
Vart vänder man sig om det behöver göras någon serviceåtgärd?
Vem bekostar om eventuell jour behöver anlitas?
Vad händer om den digitala nyckeln försvinner, får berörd
bostadsrättsförening information?
Förvaltningen förmedlar frågorna till äldreförvaltningen och
återkommer.

Läsplattor
Rådet har diskuterat möjligheten att använda läsplattor för att ta
del av ärenden inför nämnd. I enighet beslutar rådet att det
fortsatt önskar få utskick i pappersform. Rådet önskar om möjligt
få besked per e-post i förväg om vilken dag handlingarna
kommer att levereras.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.

Justerarnas signaturer



Bilaga

Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm

Besök, fråga Väcktes när Tas upp när

Besök av dietist Lisa Sundberg 19 augusti 2019 15 augusti
2022

Äldreombudsman 7 mars 2022 12
september
2022

Besök av Hannes Hellgren, samordnare 16 maj 2022 Preliminärt
seniorverksamheten, Förebyggande enheten 10 oktober

2022

Besök av Farsta Centrums nya ägare Stadsrum 7 december 2020 Avvaktar
Fastigheter 2022

Besök av Gunilla Ekstrand, stadsdelsdirektör 11 april 2022 Hösten 2022

Besök av stadsdelsnämndens ordförande och vice 11 april 2022 Hösten
ordförande 2022/våren

2023

Besök av kommunpolis Stockholm syd/Farsta 16 maj 2022 Preliminärt 5
december
2022

Eventuellt besök av Lars Sonde, Äldrecentrum 24 februari 2020 Avvaktar
2022

Besök av Petra Ulmanen. 3 december 2018 Avvaktar

Förvaltningen har fortsatt kontakt med Petra Ulmanen 2022
som kan komma och presentera resultaten i rapporten
som handlar om intervjustudien med de mest sjukas
äldre anhöriga. Rapporten kommer eventuellt att vara
klar vintern 2020/2021.

Balanslistan uppdaterades senast den 7 juni 2022


